

التاريخ: 2025/03/27

Award of Tender

The company would like to announce to its valued shareholders and investors that Nama Dhofar Services Company SAOC, has awarded Oman National Engineering & Investment Company SAOG (ONEIC) tender No (DISC/2025/004) for Supply Of Smart Energy Meters for the sum of 1,374,000 (One Million Three Hundred Seventy-Four Thousand Omani Rials), for the period of (4) months, commencing on 27 March 2025.

This contract comes within the company's field of expertise in smart meters and its aim to become a center at the local and regional levels in the field of supplying, installing and operating smart meters in the sector of electricity, water and other services. The company expects to achieve appropriate revenue through this contract.



إسناد مناقصة

يسر الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأن شركة نماء لخدمات ظفار ش.م.ع.م قد أسندت لها بتاريخ 2025/03/27 ، المناقصة رقم المنادت لها بتاريخ DISC/2025/004) الخاصة بتوريد عدادات الطاقة الذكية، بمبلغ إجمالي 1,374,000 ر.ع (مليون وثلاثمائة وأربعة وسبعون ألفاً ريالاً عمانياً)، لمدة (4) أشهر. وذلك أعتباراً من تاريخ: 27 مارس 2025.

وياتي هذا العقد في مجال أختصاص الشركة في العدادات الذكية وتوجها لتكون مركز على المستوى المحلي والأقليمي في مجال توريد وتركيب وتشغيل العدادات الذكية في قطاع الكهرباء والمياه والخدمات الأخرى، وتتوقع الشركة أن تحقق من خلال هذا العقد عوائد مناسبة بإذن الله تعالى.



الرئيس التنفيذي Chief Executive Officer